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Protokół Nr 6/2015 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 18 marca 2015 r. godz. 12.30 – 13.05 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – Pan M. Łata  

stwierdził quorum na podstawie listy obecności. 

 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

I. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 19 marca 2015 r. w sprawie: 

1) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2015 r.”  

(pkt III poz. 12): 

Przewodnicząca RM – Pani I. Renduda - Dudek przedstawiła przedmiotowy projekt 

uchwały. Wyjaśniła, że plan pracy Rady Miasta na 2015 r. przewiduje omówienie 

takich zagadnień jak: komunikacja miejska, sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2014 r. i udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta, sprawozdanie z wykonania 

budżetu za I półrocze 2015 r., jak również stan bezpieczeństwa w mieście. 

Radny D. Kaszuba przypomniał, że złożony został wniosek, by w planie pracy 

znalazła się komunikacja miejska i zwrócił się z zapytaniem, na kiedy planowana jest 

sesja poświęcona temu zagadnieniu. 

Przewodnicząca RM – Pani I. Renduda - Dudek wyjaśniła, że sesja RM poświęcona 

komunikacji miejskiej planowana jest na kwiecień 2015 r. 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie  

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na 2015 r.”  (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
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2) likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 8 im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu w Ostrowcu Świętokrzyskim, ul. Górna 3 (pkt III poz. 1): 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak przypomniała, że projekty uchwał 

likwidacyjnych są pokłosiem uchwał podjętych na sesji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 29 stycznia 2015 r. Poinformowała, że do Urzędu Miasta 

wpłynęły stanowiska Międzyzakładowej Organizacji Związkowej Pracowników 

Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” w Ostrowcu Świętokrzyskim, dotyczące 

likwidacji szkół. Stanowiska te są negatywne. (kserokopie stanowisk w załączeniu do 

protokołu). 

 

Pani Ewa Malec – Przewodnicząca Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego 

poinformowała, że Związek Nauczycielstwa Polskiego podtrzymuje swoje negatywne 

stanowisko, które przekazał przy podejmowaniu uchwał intencyjnych. 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak  poinformowała, że Prezydent Miasta 

odrzucił negatywne opinie dotyczące przedmiotowych uchwał. Przypomniała, że wielu 

spotkaniach przedstawione zostało uzasadnienie do proponowanych zmian w sieci 

szkół na terenie miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – Pan M. Łata 

zwrócił uwagę, że MOZPOiW NSZZ „Solidarność” nie przekazała opinii w sprawie 

likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 8. 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak poinformowała, że do Wojewody 

Świętokrzyskiego wpłynęła skarga rodziców z Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 11, 

dotycząca uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Publicznych Nr 1.  

W odpowiedzi na skargę, do Wojewody Świętokrzyskiego została wysłana odpowiedź 

i wyjaśnienia  Prezydenta Miasta w przedmiotowej sprawie. Z informacji udzielonej 

przez Świętokrzyski Urząd Wojewódzki wynika, że do Wojewody Świętokrzyskiego 

wpłynęła również skarga na uchwałę intencyjną w sprawie zamiaru likwidacji 

Publicznego Gimnazjum Nr 2, jednak postępowanie nadzorcze nie zostało jeszcze 

wszczęte. Zarzuty rodziców dotyczące uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 

Nr 1 dotyczą braku konsultacji ze związkami zawodowymi i rodzicami. Prezydent 

Miasta w swoim piśmie odrzucił powyższe zarzuty. Wiceprezydent Miasta –  

M. Dębniak przypomniała, że rozwiązanie Zespołu Szkół nie oznacza jeszcze 

likwidację szkół wchodzących w skład tego zespołu, dlatego też uchwała ta nie 

wymaga konsultacji.  
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Pani Ewa Malec – Przewodnicząca Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego 

poinformowała, że w dniu 13 marca br. odbyło się spotkanie ze Świętokrzyskim 

Kuratorem Oświaty, na którym P. Kurator stwierdziła, że tak masowa likwidacja 

szkół, z którą mamy do czynienia w Ostrowcu Świętokrzyskim, jest ewenementem. 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – stosunkiem głosów:  

za – 4, przy 4 głosach przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się – nie zajęli 

stanowiska wobec projektu uchwały w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 8 im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Ostrowcu Świętokrzyskim,  

ul. Górna 3  (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

3) likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 11 w Ostrowcu Świętokrzyskim,  

ul. Ferdynanda Focha 3 (pkt III poz. 2): 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – stosunkiem głosów:  

za – 3, przy 5 głosach przeciwnych – negatywnie zaopiniowali projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 11 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, ul. Ferdynanda Focha 3   (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 

 

4) likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 12 im. Jana Pawła II  

w Ostrowcu Świętokrzyskim, ul. Bałtowska 336 a (pkt III poz. 3): 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – stosunkiem głosów:  

za – 4, przy 3 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się – pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej  

Nr 12 im. Jana Pawła II w Ostrowcu Świętokrzyskim, ul. Bałtowska 336 a (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

5) likwidacji Publicznego Gimnazjum Nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi  

i Sportowymi im. Ryszarda Kaczorowskiego w Ostrowcu Świętokrzyskim,  

ul. Polna 56 (pkt III poz. 4): 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – stosunkiem głosów:  

za – 5, przy 3 głosach przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie likwidacji Publicznego Gimnazjum Nr 2  

z Oddziałami Integracyjnymi i Sportowymi im. Ryszarda Kaczorowskiego w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, ul. Polna 56 (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
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6) zm. uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski  

(pkt III poz. 5): 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak wyjaśniła, że uchwała ta jest związana  

z uchwałami likwidacyjnymi. Wprowadza ona możliwość wypłaty dodatkowych  

trzymiesięcznych  nagród dla nauczycieli przechodzących na świadczenia 

kompensacyjne. Ponadto, wykreślony został zapis dotyczący 1% limitu planowanych 

wynagrodzeń osobowych, z przeznaczeniem na wypłaty nagród. 

 

Pani Ewa Malec – Przewodnicząca Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego 

stwierdziła, że liczy na to, że władze miasta dotrzymają słowa, że w kwietniu zapadną 

rozstrzygnięcia dotyczące nauczycieli z likwidowanych szkół. 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak stwierdziła, że nauczyciele  

z likwidowanych szkół znajdą pracę, gdyż w szkołach organizowane będą dodatkowe 

zajęcia dla uczniów. Przypomniała, ze w szkołach zatrudnione są osoby, którym 

przysługują prawa emerytalne. Są to zarówno nauczyciele, jak i pracownicy obsługi. 

Zwróciła uwagę, że część likwidowanych placówek zostanie poprowadzonych przez 

stowarzyszenia i dopiero w maju znana będzie dokładna sytuacja, jeśli chodzi  

 pracowników – czy przejdą do innych szkół publicznych, czy do stowarzyszeń. 

Poinformowała, że planowane jest zwiększenie liczby zajęć w gimnazjach o 1 godzinę 

ponad standard. Wiceprezydent Miasta - M. Dębniak stwierdziła, ze gimnazja muszą 

być bezpieczne, dlatego tez podjęta została decyzja o powrocie patroli Straży 

Miejskiej w tych szkołach. Ponieważ już teraz wiadomo jest, że w ostrowieckich 

szkołach będzie nadmiar nauczycieli wychowania fizycznego, dlatego też 

organizowane będą dostawowe zajęcia w piątki i soboty.  Przypomniała, ze w naszym 

mieście mamy duże szkoły, jak np.  Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 7, gdzie część 

placówki użytkowana jest przez Wyższą Szkołę Biznesu i Przedsiębiorczości. 

 

Radny A. Pałka zwrócił uwagę, że w latach ubiegłych przeprowadzana była próba 

likwidacji przedszkoli. 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak przypomniała, że likwidacja przedszkoli 

przeprowadzona była w 1994 r. i 2001 r. Zwróciła uwagę, że 6-latki rozpoczynają 

naukę w szkołach, jednak  wchodzi obowiązek uczęszczania 3-latków do przedszkoli. 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu nauczycieli w szkołach  
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i placówkach prowadzonych przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski 

na 2015 rok (pkt III poz. 6): 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak wyjaśniła, że zmiana Programu wynika  

z prowadzenia nadwyżki środków z roku ubiegłego. 

 

Radny K. Stelmasik zwrócił się z zapytaniem, czy z środków tych ogłaszane będą 

konkursy na realizację zadań przez organizacje pozarządowe. 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak potwierdziła, że ogłaszane zostaną konkursy 

na realizację zadań z zakresu profilaktyki w wielu kwalifikacjach. 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2015 rok (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

8)  zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2015 – 2017  

(pkt III poz. 7): 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2015 – 2017 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

9)  zm. uchwałę w sprawie Statutu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

(pkt III poz. 8): 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – Pan M. Łata 

zwrócił uwagę, że cały pakiet uchwał dotyczących zmiany Statutu Gminy, okręgów 

wyborczych i stałych obwodów głosowania związany jest z koniecznością 

wprowadzenia nowo nadanej ulicy Szmaragdowej. 
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Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

10)  zmieniająca podział miasta Ostrowca Świętokrzyskiego w wyborach do Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (pkt III poz. 9): 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej podział miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w wyborach do Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

11)  zm. uchwałę w sprawie podziału miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych (pkt III poz. 10): 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

12) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej (pkt III poz. 11): 

 

Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie  pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej (projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu). 

 

II. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2014 rok. (w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2014 rok. 
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III. Sprawy różne: 

 

nie zgłoszono 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                    Przewodniczył: 

 

Anna Krakowiak              Przewodniczący Komisji 

              Mariusz Łata  

   


